招標通告 印刷合約 Tender Notice Expression of Interest For Printing Contract

香港貿易發展局每年出版二十多種雜誌,現向香港印刷商招標承 印。申請者必須具備最少三年印刷經驗及擁有足夠設備,能在本局 指定期內完成各產品雜誌印刷工作。

有意投標者請電郵至ronny.kp.chui@hktdc.org**索取資料表格**,並 於2020年11月6日下午5時前填妥表格後交回本局作初步甄選。

如有查詢,請致電2240-5799與本局刊物及電子商品部徐君佩 女士聯絡。

本局不一定採納出價最低的投標書或任何一份投標書,並有權與 任何投標者商議批出合約的條款。

More than 20 product magazine titles are published by the Hong Kong Trade Development Council every year. The Council now invites Hong Kong printers to tender for print production of these magazines.

Applicants should have at least three years' experience in the print production business, and a proven ability to deliver publications within specified time frames.

Interested parties need to fill out a **Company Background form** and must return the completed form to the Council **by 5pm** on **November 6, 2020** for pre-qualification. Company Background forms can be obtained via email at **ronny.kp.chui@httdc.org**

For enquiries, please contact Ms. Ronny Chui, Publication & E-Commerce Dept. at 2240-5799

The Council does not bind itself to accept the lowest or any tender, and reserves the right to negotiate with any tenderer about the terms of the offer.



www.hktdc.com